
PROTOKÓŁ 
z obrad Lil Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 

w dniu 24 sierpnia 2018r. 

W sesji udział wzięli: 

• Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 

• Wójt Gminy- Pan Marek Janczak, 

• Skarbnik Gminy- Pani Mirosława Nykaza, 

• Pracownicy Urzędu Gminy. 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady LII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) 
otworzył o godzinie 13.00 Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba i 
powitał wszystkich przybyłych na sesję. 
Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił wszystkim zebranym porządek obrad 
proponowanych uchwał: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

tytuły 

• zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XLVI/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

• zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2018r, 

• zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Łabowa, 

• regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom 
zamieszkałym na terenie Gminy Łabowa, 

• trybu udzielania i rozdzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy 
Łabowa oraz trybu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych 
dotacji oraz terminu i sposobu rozliczania ich wykorzystania, 



• zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów, 

wicedyrektorów oraz innych nauczycieli którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkole, 

• określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianym przewoźnikom 

operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

• przydziału drewna z lasów gminnych. 

5. Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i dyskusja: 

8. Zakończenie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje 

do przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod 

głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przed przyjęciem protokołu z LI Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy 

Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie 

zgłoszono wobec czego został on poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty 

13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym. 

Ad. 4 Podjecie uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XL Vl/285/2017 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy poinformowała, że nastąpiła zmiana uchwały Nr XLVI/285/2017 

Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej, ponieważ zostały zwiększone dwa zadania, które są zawarte w wieloletniej 

prognozie finansowej: 

1. Budowa sieci kanalizacyjnej w Nowej Wsi 

2. Wykonanie odcinka sieci kanalizacji w Kamiannej. 

Pani Skarbnik wytłumaczyła, że plan tych wydatków w 2018r. został zwiększony ponieważ 

nie zostało zaplanowane przyłączenie elektryczne- Tauron do przepompowni sieci, a w 

ramach tej inwestycji takie przyłącza muszą powstać. 

Pan Wójt dodał również, że w związku z budową odcina sieci kanalizacyjnej w Kamiannej 

Pani Stelmach wywiązała się z zobowiązania i wpłaciła do Urzędu Gminy kwotę 50 OOO zł, a 

cała inwestycja budowy odcinka kanalizacji wstępnie została oszacowana na 150 OOO zł. 



Wójt poinformował, że w tym roku prace zostanę rozpoczęte, a ich zakończenie jest 
zaplanowane na rok 2019. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr LII/34112018 

- zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Skarbnik Gminy przedstawiła, że zmiany budżetu wynikają z wprowadzenia 

dochodów z darowizny w postaci pieniężnej -50 OOO zł, które przeznaczone są na budowę 
odcinka kanalizacji w Kamiannej oraz kwoty 30 OOO zł , która została wpłacona przez 
Nadleśnictwo Nawojowa w celu zabezpieczenia osuwiska na drodze prowadzącej na 
Feleczyn. Pan Wójt poinformował, że prace związane z zabezpieczeniem osuwiska zostały 
zakończone. 

Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr LII/34212018 

- zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Łabowa, 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to uchwała, która dotyczy inwestora w Nowej Wsi Pana Potońca i 
ostatecznie udało się zmienić studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego na powierzchni 30 [ar]. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uch walę N r LII/34412018 

- regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym uczniom 
zamieszkałym na terenie Gminy Łabowa, 

Głos w sprawie tej uchwały zabrała pani Monika Mirek, która poinformowała, że 

regulamin udzielania pomocy materialnej uczniom istniał, lecz podstawa prawna w nim 

zawarta była nieaktualna. W związku z tym , ze weszła nowa ustawa o finansowaniu zadań 
oświatowych regulacje prawne zawarte w tym regulaminie zostały zmienione. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w glosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr LII/34412018 



- trybu udzielania i rozdzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i niepublicznych 
innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Łabowa oraz trybu kontroli 
prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczania 
ich wykorzystania, 

Pani Monika Mirek poinformowała, że w sytuacji gdyby pojawiło się niepubliczne 
przedszkole lub inna forma wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Łabowa, to 
bylibyśmy zobowiązani do płacenia dotacji na każde dziecko zamieszkałe na terenie gminy. 
Pani Monika dodała, że jeżeli zmieniła się ustawa o finansowaniu zadań podstawa prawna w 
tej uchwale również została zmieniona. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr Lll/34512018 

- zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów, wicedyrektorów oraz 
innych nauczycieli którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole, 

Pani Monika Mirek przedstawiła, że zgodnie z Kartą Nauczyciela nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, tj . dyrektorom, i wicedyrektorom obniża się 
tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 
Pani Mirek poinformowała, że w szkołach w Łabowej i w Nowej Wsi dla dyrektora 
tygodniowa liczba godzin obowiązkowego wymiaru zajęć pozostaje bez zmian i będzie 
wynosiła 3 godziny, a dla wicedyrektora 7 godzin. Natomiast zmiana nastąpi w szkołach w 
Maciejowej i Czaczowie, a tygodniowa liczba godzin dla wicedyrektora będzie wynosiła 12 

godzin. 
Pan Wójt dodał, że w oddziałach większych wicedyrektorzy mają więcej obowiązków do 
realizacji niż w oddziałach mniejszych, dlatego w szkołach z mniejsza liczbą oddziałów 
wicedyrektorzy będą mieli więcej godzin do realizacji. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały . 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr LII/34612018 

określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianym przewoźnikom 

operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

Pan Wójt wyjaśnił, że sprawa dotyczy głównie przystanku, który powstał na samym 
końcu w miejscowości Roztoka Wielka i na prośbę mieszkańców zdecydowano o powstaniu 
w tym miejscu przystanku autobusowego. Następnie Urząd Gminy musi wystąpić do 
Starostwa Powiatowego o zaopiniowanie uchwały podjętej na sesji i od 1 września dzieci z 

tego miejsca będą zabierane do szkoły. 
Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr LII/34712018 



-przydziału drewna z lasów gminnych, 

Wójt wyjaśnił, że przydział drewna dotyczy wniosku, który wpłynął do Urzędu Gminy 
w sprawie przyznania 3 kubików drewna na zagospodarowanie terenu przy boisku gminnym, 
a dokładnie na prace związane z remontem ogrodzenia, ławek i altany. 

Głos w tej sprawie zabrał Pan Jan Gawędzki i przedstawił na jakim etapie są obecnie 
prace remontowe prowadzone na terenie boiska o raz poinformował i ich niedługim 

zakończeniu. 

Następnie przystąpiono do głosowania w celu podjęcia uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr LI/134812018 

Ad. 5. Informacja Wójta o pracv miedzy sesjami. 

Wójt poinformował, że prace związane z budową sieci kanalizacyjnej przebiegają 
zgodnie z planem. Został zakończony I etap budowy sieci kanalizacyjnej i w chwili obecnej 

jest on rozliczany. Wójt wspomniał również o zakończeniu obecnie prac związanych z 
remontem dróg oraz o zarejestrowaniu Komitetu Wyborczego. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Jan Gawęcki zapytał o możliwości wybudowania przystanku w miejscowości 

Krzyżówka na wzór tego, który powstał na miejscu przystanku zniszczonego w wyniku 

wypadku samochodowego. Pan Wój t odpowiedział, że wszystkie przystanki wzdłuż drogi 
Krynica Zdrój-Nowy Sącz zostaną wymienione oraz zostaną wybudowane również w tych 
miejscach gdzie w chwili obecnej ich nie ma. Radny Roman Banach zwrócił się z prośbą o 
wymianę rozbitej szyby wiaty przystankowej. 

Ad7. Wolne wnioski i dyskusja. 

Brak wolnych wniosków. 

Ad. 8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof 
Skraba podziękował wszystkim za udział i zakończył o godzinie 14.25 obrady LII Sesj i Rady 

Gminy Łabowa. 

Protokołowała: Edyta Sarata 


